

VERSLAG BESTUURSVERGADERING Wederzijds d.d. 20-03-2023

Bij de vergadering aanwezig: Regina Visscher, Sturla Spans (notulist), Riet van Mourik en Wout Zinkstok en Peter Straatman (bij evaluatie enquête).

1. De agenda wordt nader vastgesteld.
2. Het conceptverslag van 13-02-2023 wordt goedgekeurd.
Naar aanleiding van het verslag wordt opgemerkt dat het op dit moment nog onduidelijk is wanneer de horecavergunning zal worden afgegeven voor Mama's. Blijkbaar moeten er verschillende zaken worden gecheckt.
3. Mededelingen en ingekomen stukken:
 - Nieuwe leden die zich de afgelopen weken hebben aangemeld zijn: Ingrid Hendriks, Voordorp; Ans en Agnes Dokter, Zeeheldenbuurt; Pieter de Hoogh, Tuindorp; Anneke vd Meer-Esseling, Hengevelstraat e.o.; Miep de Jong-de Groot, Tuinwijk.
 - Zo'n 4 à 5 mensen hebben de contributie voor dit jaar nog niet voldaan.
 - Voorstel is om mutaties vanaf 1 januari 2023 in de nieuwsbrief te gaan vermelden.
 - De kaskommissie heeft op 16 maart de financiële stukken bekeken en goedgekeurd.
 - Wil geeft aan nog voor het komend half jaar als voorzitter te blijven fungeren.
 - Voorstel voor de ALV: Bij vertrek van leden worden gegevens bewaard, tenzij anders wordt verzocht.
 - Wil en Sturla zoeken nog contact met Dialoog.
4. Voorbereiding ALV
Verloopt volgens plan.
Riet en Wil hebben nog contact met Mama's voor het inventariseren van de zitplaatsen e.d.
Zij zorgen voor stembriefjes.
Er wordt contact opgenomen met At in verband met de versterker en microfoons.
Wil is bezig met de opstelling van het jaarverslag.
5. Buurtcontactpersonen
Wout doet verslag van de bijeenkomst van buurtcontactpersonen. Discussiepunt blijft in hoeverre gezamenlijk koffiedrinken buurtoverschrijdend kan plaatsvinden.
Elga wenst te stoppen als buurtcontactpersoon voor Lauwerecht; mogelijk zou de vorming van Votulast een oplossing kunnen zijn. Een en ander wordt nog nader bekeken.
Er wordt gemopperd over de toegankelijkheid van de Website. De vraag is hoe de clustergroepen gestimuleerd kunnen worden.
6. Conclusies Enquête
De website wordt te weinig gebruikt. Profielen worden niet ingevuld. De website zou inzichtelijke gemaakt kunnen worden. De zoekfunctie kan beter. Linken naar de Website in de nieuwsbrief en/of maandagenda zouden kunnen helpen om mensen op de hoogte te stellen van 'vaardigheden', spelletjes, fitness, theaterbezoek e.d. Contacten kunnen uiteraard ook verder via e-mail en app-groepen kunnen plaatsvinden.
De bedoeling is dat At en Peter Straatman gaan kijken wat verder mogelijkheden zouden kunnen zijn.
7. Wederzijds enz.
Geen bijzonderheden.
8. Voorbereiding Contactpersonenmiddag.

Regina en Riet bereiden de middag voor. De lijst van uit te nodigen mensen wordt ter vergadering nog doorgenomen. Verder wordt de opzet besproken en een tijdstip vastgesteld voor het laatste overleg bij Regina thuis.

9. Rondvraag

In de postbus is geen post gekomen.

en de volgende vergadering vindt plaats op dinsdag 25 april bij Riet.

Actiepunten:

1. ANBI-status (WZ)
2. Boot 'de Blauwe Bever'